
Vergadering ouderraad 20-11-2023

Aanwezigen: Kim Moens, Laura Vande Reyde, Sylvie De Meyer, Pieter-Jan Drouillon, Liesbeth

Lermytte, Nick Rombout, Sofie Siongers, Sophie Nuyts, Luca Rigali, Lieze Verbeke, Tom Goffin, Clara

(nieuwe ouder), Karin Bunckens, juf Leen, juf Bieke, juf Inse

1. Boekenbeurs

- Sophie Nuyts organiseert dit jaar de boekenbeurs. Ons nieuw lid Luca bood aan om

Sophie te ondersteunen.

- De ouders die vorig jaar meehielpen aan de opstelling en als voorleesouder willen

ook dit jaar terug ondersteunen. Team telt 10 leden. De dag zelf zijn er mogelijk nog

wat helpende handen nodig maar dat zal Sophie dan later nog communiceren.

De ouderraad voorziet broodjes voor de helpende ouders die de hele dag blijven.

- Voor de organisatie is al voldoende vastgelegd, Sophie gaat binnen 2 weken nog langs

bij De Kleine Johannes om alles definitief vast te leggen. We zouden 2 kassa’s krijgen

en ze zouden mogelijk ook voor het vervoer zorgen dit jaar.

2. Kerstmarkt

- De opstartvergadering ging reeds door. Tom Goffin sloot zich aan bij de werkgroep.

- Materiaal voor fluofuif is besteld bij de provincie. De gemeente zal dit materiaal

ophalen en terugbrengen.

- Er worden hotdogs en veggie hamburgers voorzien. Eventueel ook nog spekfakkels

maar dit staat nog niet vast. Vorig jaar werden ongeveer 190 units verkocht.

Prijs zal 2 of 2,5 euro worden en er wordt geprobeerd om de vegetarische optie niet

veel duurder te maken (ondanks duurder in aankoop).

- Prijslijsten staan klaar om af te drukken. Affiche is bijna klaar.

- Wafels en cupcakes worden voorzien door de leerlingen van het 6de en de kleuters.

- Voor werklijst ook de mensen van middag bevragen. Opzetten van de fluofuif wordt

apart op de werklijst gezet wegens andere uren.

- De leerlingenraad besliste de knutsels te verkopen voor VZW Kat-lijn, een dierenasiel

in Linden.

- Geen inzameling voor mamadepot en/of kirikou gezien teveel werklast.

- Meer tijd nodig voor opbouw van de fluofuif. De turnzaal kan vanaf de middag voor

de helft vrijgehouden worden. Liefst met een 4-tal mannen te doen wegens zware

materialen. Tom, Luca, Pieter-Jan en meester Ruben zouden dit kunnen opnemen.

Turnzaal is gereserveerd voor ons tot en met ‘s morgens.

- Materiaal kan in de extra kleuterklas gezet worden.

- Werkgroep doet nog aankopen voor oma frutsel.

3. Schooltuin

- Er is nood aan een herinrichting van de schooltuin om deze onderhoudsvriendelijker

te maken. Veel planten/bloembollen groeien niet meer. Kim tracht een plan uit te

werken met een mama van school, Lies Heirman, die kennis heeft van groen op

school. Een eerste versie hiervan wordt vrijdag doorgenomen met Karin. Bedoeling

zou zijn om de tuin te verdelen in een rustig stukje, een buitenklas en een speelbosje.



- De hagen en wilgentunnel werden ondertussen geschoren door 2 papa’s. Karin vraagt

na bij de gemeente of het snoeiafval kan opgehaald worden.

- Team telt slechts 10 actieve leden. Er is sowieso nood aan meer helpers om

bijvoorbeeld af en toe onkruid te wieden. Oproep gedaan via whatsapp groepen

maar slechts 3 nieuwe leden gevonden. Werk maken van een schema zodat duidelijk

is wie wat wanneer doet.

- Alles wat los zit, wordt door de kinderen gebruikt als speelgoed. We moeten denken

over hoe we dat oplossen om bv. het meubilair in de buitenklas vaster te maken.

4. Verloop speeltijden - (her)inrichting van de speelplaats

- Vorig schooljaar waren er wat bezorgdheden van ouders over het verloop van de

speeltijden, meer bepaald het moment waarop alle klassen op de speelplaats

aanwezig zijn en er geen verdeling is over de speelzones. Toezicht houden op alle

kinderen is op dat moment bijna onmogelijk. Bovendien geven de toezichters zelf aan

dat ze het soms moeilijk hebben om een strenge rol aan te nemen. Hierdoor gaat het

er bij momenten nogal wild en agressief aan toe in sommige groepen. Hoe kan dit

beter aangepakt worden?

Zou dit schooljaar al wat beter verlopen. Piekmoment is tussen 12u50 en 13u

wanneer de hele lagere school tegelijk op de speelplaats is. Er wordt op vrijdag

muziek gespeeld, waardoor al een groep hiermee bezig is. Het aantal toezichters

werd ook verhoogd naar 4 leerkrachten en (als die er allemaal zijn) 3 combi-jobbers.

De school ziet alvast effect van deze maatregelen.

- Nogmaals de vraag of we wat meer groen en schaduw op de speelplaats kunnen

brengen. Bv. schaduwdoeken over de zandbak, plantenbakken op de speelplaats van

lagere school invullen en op één of andere manier zorgen dat de kinderen hier

minder aan kunnen. Bij de plaatsing van het nieuwe afdak willen we eventueel ook

een plantenbak financieren, die dan kan bewaterd worden vanaf het afdak.

Het afdak wordt geplaatst in de krokusvakantie. Hier kan dan inderdaad een

plantenbak o.i.d. naast geplaatst worden. Karin vraagt na bij de gemeente wat

mogelijk is. Ouderraad wil hier gerust financieel in tussenkomen indien gewenst.

5. Update verkeersveiligheid

- Schepen van mobiliteit, Tania Roskams, werd uitgenodigd maar kon niet aanwezig

zijn.

- Schepen meldt volgende vorderingen:

- Er wordt ondertussen meer geflitst.

- Wegdek van Pastorijstraat zal hersteld worden en er worden betere

voetpaden aangelegd. Er komen ook fietssuggestiestroken.

- Schepen wil een poorteffect creëren bij start zone 30. Hiervoor ligt een

voorstel klaar voor advies door de politie. Versmalling van de straat is een

probleem gezien er 6 meter vrij moet zijn voor de gelede bussen.

- Wegdek van Gemeentestraat wordt hersteld en hier komen ook

fietssuggestiestroken.



6. Afsluiting kalender

- Nog 3 nabestellingen, verkoop van 161 kalenders. Opbrengst bedroeg 2.254 euro en

kost voor drukken bedroeg 1.004,31 euro. Winst van 1.249,69 euro.

- Voorbije jaren was de gemiddelde winst 1.500 euro dus winst ligt dit jaar wat lager.

Dit komt door de vermindering in aantal gezinnen in de school.

- Er diende zich nog geen nieuwe fotograaf aan voor volgend jaar. Nogmaals oproep

om te bevragen bij bevriende ouders. Sylvie wil dit wel opnemen, waarvoor dank!

- Geen feedback gekregen over de kwaliteit van de kalenders of over verdeling met

stickers ipv in enveloppen (gekreukt ontvangen).

7. Fruitdagen

- Na een oproep mochten we 12 nieuwe leden verwelkomen in het fruitteam. Hierdoor

telt dit team ondertussen 27 leden!

- Eerste fruitdag ging door op 25 oktober. Er werden Halloween creaties gemaakt in de

vorm van pompoenen. Was een bijzonder goedkope traktatie (109 euro terwijl er 250

euro gebudgetteerd werd).

- Volgende fruitdag valt de week voor de kerstvakantie en zal dan ook in kerstthema

zijn.

8. Kwis

- Kim Moens organiseert de kwis.

- Ondertussen al bijna 200 prijzen verzameld, maar veel cadeaubonnen en soortgelijke

prijzen (zoals 30 mappenverdelers). Oproep om eens in je kasten te kijken naar

bruikbare prijzen (boeken, kaarsen, dvd’s, kookmaterialen, kortom zaken die je zelf

niet meer gebruikt maar wel nog prima in orde zijn). Overschot van prijzen wordt

gebruikt bij de tombola op het schoolfeest.

- Reclame hiervoor mag alvast gestart worden gezien de deelnemers nog hun groepen

moeten samen krijgen.

9. Financieel verslag

Totaal saldo vorige vergadering: € 15.285,63

Uitgaven:
drukken kalender € 1.004,31
Payconiq openklasdag € 4,43
aankoop sauspotjes fruitdagen en kwis € 38,50
verteltent kleuters + 1ste graad € 894,60
toneel 3de graad € 616,00
fruitdag oktober € 108,54
aankopen van juffen voor grootouderfeest € 99,14

Inkomsten:
opbrengst kalender € 84,00



opbrengst kwis € 50,00
creditrente spaarrekening € 4,89
Trooper € 132,55

Stand rekening vandaag: € 10.047,35
In kassa: € 2.744,20

TOTAAL SALDO VANDAAG: € 12.791,55

10. Varia
- Kim bestelt nog voor de kerstmarkt nieuwe T-shirts voor de nieuwe leden. Bestaande

leden geven aan geen nieuwe T-shirt nodig te hebben.

- Ouders vragen om te communiceren wanneer een vaste leerkracht meerdere dagen

ziek is en vervangen wordt door een andere leerkracht. Er zijn kinderen die het daar

mogelijk wat moeilijk mee hebben gezien de vaste structuur wat wegvalt. Als ouders

dat weten, kan dat thuis wat gekaderd worden. Nu moeten we dit vaak vernemen

van de kinderen zelf.

Voor vervangingen langer dan 14 dagen wordt nu al gecommuniceerd. Voor kortere

periodes weet de directie zelf niet altijd op voorhand wie zal invallen. Planning is dan

zo veranderlijk dat het moeilijk is hierover te communiceren. Karin tracht wel te laten

weten dat de leerkracht ziek is maar dan niet wie er vervanging zal doen.

- Vraag van ouder of er geen mogelijkheid is om in de opvang huiswerk te laten maken.

Eventueel in de refter zoals vroeger. Voorlopig staat de organisatie van de

Buitenschoolse opvang hier niet achter wegens beperkt personeel. De schepen is aan

het bekijken of er een huiswerkklas kan georganiseerd worden maar dat zal

vermoedelijk niet meer voor dit schooljaar zijn. Vanuit de ouderraad volgt nog een

communicatie naar de schepen om het belang hiervan duidelijker te maken.

- Sluiting van het zwembad werd verlengd tot eind januari.

- Het huiswerk babbelcafé werd geapprecieerd door de aanwezige ouders. De

herinnering hieraan kwam wel wat te laat (maandag gekregen voor de dag erna).

Voor de leerkrachten wordt het wel wat veel met opeenvolging van openklasdag, info

avond, oudercontacten en babbelcafé. Er wordt bekeken hoe deze kunnen

gecombineerd worden.

- Vanuit Trooper ontvingen we al iets meer dan 1.000 euro. Hiervan maken we graag

alvast een deel vrij voor aankoop van extra fietsjes voor de kleuters (budget van ca.

800 euro).

- Actie Helm Op Fluo Top staan de ouders zeker achter. Hier wordt wel wat ervaren dat

er druk wordt gezet op de kinderen om te voet of met de fiets te komen, terwijl dit

een keuze is van de ouders en deze niet altijd de mogelijkheid hebben om het anders

te doen. Kinderen krijgen echter ook al een sticker als ze vanop de parking met een

fluohesje komen. Sommige kinderen doen ook een fietshelm aan in de auto (zeer

veilig ;-)).


